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Stvrelsemöte 2025-01 -l I

Plats: Ringvägen 85 (och via Teams)
Närvarande: Bo Jutner, Joakim Jernberg, Lars Jensen, Hans Andersson, Sophie
Björk och Jenny Nevelius (suppleant)
Frånvarande: Birgitta Fuchs (suppleant)

Vid datorn: Sophie Björk

1. Sammanträdet öppnas
Sammanträdet öppnades av Bo Jutner

2. Val av sekreterare
Val av Sophie Björk

3. Val av justerare
Val av Hans Andersson

4. Föregående mötesprotokoll
lnget att kommentera

5. Bryggor och båtplatser
lntästningen till Fjällsviksbryggan gick sönder i höstas. Har lösts med en
nödlösning nu. Permanent lösning ska fixas under vårstädningen.

Nya fågelskrämmor har köpts in

Båtplatser:

Fjällsviksbryggan: 2 lediga (varav 1 stor plats)

Stora bryggan i Maren: 34 lediga
Lilla bryggan i Maren: 6 lediga

6. Jakt
Vi bedriver ingen jakt aktuell säsong då viltvårdaren i området
rekommenderade oss att inte göra då rådjursbeståndet minskat väldigt.

Beslut om hur vi gör nästa säsong fattar vi senare i vår. Vi tar då först en
dialog med viltvårdaren för att höra om aktuellt läge.

7. Vägar och diken
Plogpínnarna har satts upp i tid.
Har varit ett par omgångar med snö så det har både plogats och sandats.

En ny sandlåda i stället för den som är trasig på Gronängsvägen har beställts
av Djuro Gräv.
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Trasigt farthinder på Grönänosväqen
Man bör kunna köpa endast en ny vajer för att åtgärda.
Stolparna för våra farthinder har däremot fel färg enligt Trafikverkets
inspektion.
Lars Jensen inventerar och för att se över vad vi ska göra. Det går kanske att
endast byta "klisterlappaf' på dem, om vi behöver köpa nya stolpar eller annan
åtgärd. Se även punkten Övrigt.

Dikena verkar fungera som de ska.

8. Badplatser
lnget aktuellt. Vi tar badplatserna på nästa möte.

9. Ekonomi
Obetalda fakturor har minskat, ca 1 1 000 kr just nu. Påminnelser har gått ut
vilket har genererat fler betalningar.
Joakim och Sophie går igenom de betalningar som fortfarande saknas för att
se över åtgärd.

Inte många fakturor denna del på året.

l0.Hemsidan
Uppdateringar efter årsstämman gjordes under oktober och görs annars
löpande.

11. Medlemsregister
Finns nya medlemmar vi inte har kontakt med. Vissa svarar inte heller på
förfrågan trots att vi tått fram en korrekt mejladress.

Vi ska gå igenom hela medlemsregistret efter att vi gått igenom obetalda
fakturor för att se över vilka fastigheter som saknar korrekta och fullständiga
uppgifter.

12. Brunnar
Vattenprover togs på brunnarna vid Bodatorpsvägen 12 och Fjällsviksvägen
32 och resultatet är klart. Båda brunnarna har "tjänligt med anmärkning".
lnformationen är upplagd på hemsidan.

Alfa brunnar som ej har tjänligt dricksvatten har märkts upp med detta och
denna gång har märkningen fått vara kvar.
Vi ska även märka upp de två brunnarna som har tjänligt dricksvatten (tjänligt
med anmärkning).
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13.Skogsvård
Offert ska efrerfrågas för de områden som är beslutade att börja titta på,
område 7 och 1 1, enligt den Grönområdesplan som presenterades på
ståmman.

För att söka bidrag behöver vi offert att basera ansökan på. Bosse efterfrågar
offert och skickar den sedan till Jenny som tar den vidare.

l4.Rapporter
o Varit en delfrågor och diskussion kring plogningen. Vid snofallet i november

uppkom frågor om varför alla vägar inte plogades. M ställde frågan till Djurö
Gräv och fick svaret att om inte grusvägarna är tillrËlckligt frusna kan man ej
ploga då man riskerar att ploga bort gruset och förstöra vägarna. En del
diskussion finns i Facebook-grupper men styrelsen kommunicerar inte officiellt
i de dessa forum. Medlemmar som harfrågor kring något måste skicka in
epost till föreningen.

15,Övrigt
Uppdrag från stämman

o Gässholmen
Joakim kontaktar kommunen för att höra om det fortsatt finns ett krav på antal
procent som måste vara grönområde som gör att vi måste behålla vår del av
ön, eller kan vi sälja vår del då den inte används.
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o Se till att röja stig till hundberget (Bodatorpsträsket)
Detta förbereds till städdagen.

o Se över att ordna någon form av brygga till hundberget
(Bodatorpsträsket)
Hasse efterfrågar en offert på en ny brygga. Ska vara levererad till
städdagen i sådant fall

o Undersöka vad som kan göras för att undvika fortkörning på
Bodatorpsvägen och Grönängsvägen
Lars Jensen inventerar farthindren vi har i dag. Vi ser över att byta ut ett av
dem till ett sådant som ej "gåf att göra över fort för att se utfallet.

o Motionen godkänd - se över om det går att lägga ien till brygga mellan
barnbadet och badberget.
Undersökning om vad som går att göra och vad som krävs för det i enlighet
med motionen ska utföras.

Brevlådor
Utökning görs på vårens städdag

Kräftfiske
Kräftfiske planeras till fredag I augusti 1 8:00 - sondag f 0 augusti 2A25 kl. 18:00
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lnfo kommer att läggas upp på hemsidan sanrt skickas ut i medlemsbrevet.
Medlemsbrevet 2025
Sophie tar fram ett utkast och skickar till Bosse som fyller på inför nästa möte i mars.

16.Nästa möte
Lördag I mars kl. 10:00 på Bodatorpsvägen 4 (och via Teams)

Md protokollet Justeras

hie Björk Hans Andersson
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